

EINLADUNG

IBT LOWER SAXONY PITCH & LAUNCH EVENT #4

8 FINALISTEN und bis zu
1,5 MILLIONEN EURO FÜR DIE GEWINNER

An Wissenschaftler:innen, Innovator:innen, Unternehmer:innen und alle, die sich für forschungsbasierte Startups interessieren:

Das IBT Lower Saxony ist das Leuchtturmprojekt des Landes Niedersachsen für die vielversprechendsten Ideen in der Biomedizin. Im Rahmen unserer nächsten Portfoliokonferenz verkünden wir unsere neuesten Projekte nach einem spannenden **Pitch-Wettbewerb – exklusiv vor Ort!**

Wann: Ab 17:00 Uhr am Dienstag, den 13. Mai 2025

Wo: Medical Park Hannover (Feodor-Lynen-Straße 27, 30625 Hannover)

Einlass: 16:00 / Begrüßung: 17:00 / KI-Panel: 17:20 / Pitches: 17:50 /
Ankündigung der Gewinner: 18:30 / Networking: 19:00 / Ende: 21:00

RSVP bis zum 7. Mai unter www.ibt-ls.de/events

*Teilnahme an der Veranstaltung ist kostenlos, aber anmeldungspflichtig.
Wegen der begrenzten Zahl der Plätze ist eine frühzeitige Anmeldung empfohlen.
Veranstaltungssprache: Englisch*

Eine Kooperation von:

Unterstützt von:



INVITATION

IBT LOWER SAXONY PITCH & LAUNCH EVENT #4

8 FINALISTS and up to
1.5 MILLION EURO FUNDING FOR THE WINNERS

*Calling all **scientists, innovators, entrepreneurs** and everyone interested in science-based startups:*

The IBT Lower Saxony is the new flagship project of the German Federal State of Lower Saxony for the most promising ideas in biomedicine. In the framework of our next portfolio conference we will be announcing our newest batch of projects – following a fast-paced **pitch competition live and exclusively in person!**

When: From 5:00 pm on Tuesday, 13 May 2025

Where: Medical Park Hannover (Feodor-Lynen-Straße 27, 30625 Hannover)

Doors open: 4:00 pm / Welcome 5:00 pm / AI Panel: 5:20 pm / Pitches: 5:50 pm / Winner Announcement: 6:30 pm / Networking: 7:00 pm / Closing: 9:00 pm

RSVP by 7 May via www.ibt-ls.de/events

*Participation is free of charge with a mandatory registration.
Early registration is encouraged due to limited venue capacity.
The event will be held in English.*

A cooperation of::

Supported and funded by::

